
证书编号：ISC-Q-2024-3489

兹 证 明

安阳天韵食品加工有限公司

统一社会信用代码：91410505MA46LFLD5M
注册地址：河南省安阳市殷都区水冶镇安姚路与何坟村交叉口向东 500米北侧 1号 邮编: 455004
经营地址：河南省安阳市殷都区水冶镇安姚路与何坟村交叉口向东 500米北侧 1号 邮编: 455004

管理体系符合

GB/T19001-2016/ISO9001:2015标准要求
认证范围：

生猪屠宰、分割

本证书自有效期起始日期后的每年度进行监督审核，监督合格发放《年度监督审核合格通知书》和年度审核报告为准。

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询

本证书信息可在认证机构官方网站(www.china-isc.org.cn)上查询

发证日期：2024年 02月 03日
有效期至：2027年 02月 02日

证书二维码

质量管理体系认证证书



Registration No. ISC-Q-2024-3489

This is to certify that

Anyang Tianyun Food Processing Co., Ltd

The social credit code：91410505MA46LFLD5M

Registered Address: No.1, north side, 500 meters east of the intersection of Anyao Road and Hefen Village,

Shuiye Town, Yindu District, Anyang City, Henan Province

Audit Address: No.1, north side, 500 meters east of the intersection of Anyao Road and Hefen Village, Shuiye

Town, Yindu District, Anyang City, Henan Province

Which is in conformity with

GB/T19001-2016/ISO9001:2015

This certificate covers the following scope of

Pig slaughter and segmentation
This certificate shall be subject to supervision and audit every year after the start date of validity, and the annual supervision

and audit certificate and annual audit report shall be issued after the supervision is qualified.
The certificate information is available on the CNCA of the official website(www.cnca.gov.cn)

Search(www.china-isc.org.cn)

Issue Date：2024-02-03

Expiration Date: 2027-02-02

Cert code

Quality Management System Certificate


